
 

Z Á P I S 

 

z  10. zasedání zastupitelstva obce Valchov, 

konaného dne 28. 11. 2011 v 19.30 hod. v budově obecního úřadu ve Valchově 

 

 

Přítomno: ing. Radka Bezděková, ing. Jindřiška Brožová, ing. Jiří Dokoupil, Milan Fiala, 

Václav Hasoň, Tomáš Kalik, ing. Zdeněk Přikryl, Pavla Vítová 

 Karel Vrána – omluven 

(prezenční listina) 

 

Hosté:  prezenční listina 

 

Program: 1.    zahájení 

2.  kontrola plnění úkolů 

3.  rozpočtové opatření č.5 

4.  schválení zápisu do kroniky obce  

5.  schválení dodatku ke smlouvě o dodávkách plynu 

6.  návrhy zastupitelů do dokumentu „Program obnovy obce“ 

7.  zimní údržba v obci 

8.  hospodářská činnost v obecním lese  

9.  různé 

10.  diskuse 

11.  závěr 

 

1. Zahájení 

Starostka obce zahájila 10. zasedání zastupitelstva obce (dále jen ZO), které bylo svoláno v 

souladu se zákonem č.128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů. 

 

Starostka konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, a tím je ZO schopno 

právoplatně se usnášet. 

Zapisovatelkou byla stanovena ing. Brožová 

 

Starostka upozornila všechny přítomné, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam pro 

účely pořízení zápisu, po ověření zápisu bude vymazán. Případné připomínky je třeba vznést 

co nejdříve po obdržení kopie zápisu.  

 

Poznámky k zápisu hlasování: 

br – ing. Jindřiška Brožová 

př – ing. Zdeněk Přikryl 

ha – Václav Hasoň 

ka – Tomáš Kalik 

vr – Karel Vrána 

be – ing. Radka Bezděková 

fi – Milan Fiala 

ví – Pavla Vítová 

do – ing. Jiří Dokoupil 

1 – zastupitel hlasoval pro 

2 – zastupitel hlasoval proti 
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0 – zastupitel se zdržel hlasování 

N – zastupitel nebyl přítomen zasedání 

 

 

Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi Václav Hasoň a Milan Fiala. 

Návrh usnesení 1/9/2011:          6 - 0 - 2 

ZO schvaluje Václava Hasoně a Milana Fialu jako ověřovatele zápisu. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-0 ví-1 do-0 

Bylo přijato usnesení č. 1/9/2011  

 

Navržený program jednání byl přečten, bez připomínek. 

Návrh usnesení 2/9/2011:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje navržený program jednání. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 2/9/2011  

 

Starostka konstatovala, že zápisy z 8. a z 9. zasedání ze dnů 3. 10. 2011 a 17. 10. 2011, které 

vyhotovila ing. Brožová, byly ověřovateli ověřeny a po celou dobu zasedání vyloženy. 

 

  

2. kontrola plnění úkolů 

Mosty – budou řešeny v rámci záměru podání projektové žádosti o dotaci v bodu 9. 

 

Aktualizace směrnic – směrnice jsou téměř hotovy. 

 

Výstupy z kontrolního výboru -  most u č.p. 61 – z důvodů řešení jiných úkolů, tento nebyl 

zatím splněn, úkol trvá. O: starostka a V. Hasoň, oprava 3 křížů v obci – úkol trvá, O: 

starostka, řešení BOZP a PO, úkol trvá, zatím zajištěny revize a doplnění ručních hasicích 

přístrojů v kapli a v bývalé škole, stále nejsou přišroubovány držáky na hasicí přístroje, termín 

prodloužen do konce roku 2011, O: Karel Vrána.  

 

Nájem pozemků – smlouva je podepsána, ZD Skály již na pozemcích hospodaří, nájemné 

bude uhrazeno zpětně. 

 

Přechod pro chodce – stavba přechodu i místa pro přecházení jsou součástí projektové 

žádosti o dotaci podané 4. 11. 2011 na SZIF. 

 

Změna ÚP – úkol trvá, O: starostka. 

 

Kupní smlouva PZ – kupní smlouva byla podepsána, opravy křížení plynovodu v obci 

provedeny, převzaty za strany kupujícího, tj. JMP Net, s.r.o. a kupní cena převedena na účet 

obce dle smlouvy ve výši 2 497 372,- Kč. Opravy PZ stály obec necelých 147 000,- Kč. Snížit 

cenu za provedené práce se podařilo díky rozložení prací na 2 firmy. 

 

Pojištění obecního majetku a odpovědnosti - prozatím zajištěny prvotní nabídky od 5 

ústavů, je třeba v této věci ještě důkladně jednat. Z časových důvodů úkol trvá. 

 

Projektová žádost o dotaci na SZIF – byla podána 4. 11. 2011. Za měsíc se stihlo 

vypracování veškeré projektové dokumentace, veškerá vyjádření a následné souhlasy 

stavebních úřadů. Seznámit s PŽ se přišli jen někteří (i když byli vyzváni), proto starostka 
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v kostce připomíná. V případě že dotaci obdržíme, bude celková předpokládaná investice 

1 930 000,- Kč, z toho 718 372,- vlastní zdroje a 1 211 628,- z dotace. Za tyto peníze bychom 

opravili všechny 3 mosty, pořídili přechod pro chodce, místo pro přecházení (mimo 

osvětlení), vyčistili koryto potoka od Fialového 42 po konec obce na Žďárnou, vykáceli 

náletové porosty podél potoka, pořídili novou výsadbu kolem potoka a upravili veřejná 

prostranství. Také by se nakoupila komunální technika a mobiliář, vybudovaly zpevněné 

plochy, především na hrázi a u kaple. Celkově by se upravilo veřejné prostranství od zastávky 

na Boskovice až na konec obce na Žďárnou. 

V případě, že bychom dotaci nezískali, je výhodou projektu, že jednotlivé části – stavební 

objekty v počtu 10, lze realizovat postupně a dá se říci nezávisle na sobě. V tomto případě 

starostka navrhuje výstavbu přechodu a místa pro přecházení financovat částečně z dotace 

z PRV JMK, která jak doufá, bude v příštím roce v podobném objemu jako letos (150 tis.) a 

opravy mostů z vlastních zdrojů. Původně chtěla již v letošním roce tyto opravy provést, aby 

nedocházelo k dalším destrukcím během zimního období, věří však, že dotaci obdržíme, zima 

bude mírná a opravy příští rok se neprodraží oproti rozpočtům. 

Také starostka zdůvodnila jinou výši financování plánovaného projektu. Ještě 3. 10. byl 

předpoklad celkových nákladů cca 900 tis. a podíl obce 90 tis., situace se však vyvinula tak, 

že je lépe pojmout projekt komplexněji, zařadit do něj i výstavbu dopravních zařízení, 

pořízení komunální techniky a zpevněných ploch. Čím více různých aktivit zahrnuje žádost, 

tím je možné získat více bodů v hodnocení. Starostka se domnívá se, že je to takto lepší a 

vyřeší se mnoho palčivých problémů v obci. Dále podotýká, že všechny zahrnuté aktivity jsou 

součástí dokumentu „Program rozvoje venkova“, schváleného zastupitelstvem obce. 

 

Oprava podlahy v klubovně DSH – rekonstrukce probíhá téměř podle plánu, podlaha je 

hotová, včetně finálního povrchu – dlažby, momentálně se maluje a dokončují poslední 

úpravy – voda, elektrika, parapety. SDH byla poskytnuta bezúročná půjčka ve výši 100 000,- 

Kč, kterou po obdržení platby z dotace vrátí na b.ú. obce. Dotaci má SDH již jistou, ve čtvrtek 

jede starosta SDH Stanislav Veselý podepsat dohodu na SZIF do Brna. SDH v současné době 

provádí výběrové řízení na dodavatele vybavení. Celou akci hodlají dokončit do 28. 12. 2011, 

kdy bude probíhat valná hromada SDH. Po té bude moci klubovnu využívat i obec, např. pro 

konání zasedání ZO, vítání občánků, různá setkání, besedy, promítání a podobně. 

 

Víceúčelové hřiště – odměny správcům zajištěny, provoz běží dle schváleného, kamerový 

systém objednán, odkácení stromů podél hřiště bude řešeno v bodu 8. Herní prvky na hřišti 

zatím nezabudovány, z důvodů zimního období. 

 

Jímka u MŠ – zajištění čerpadla zatím neprovedeno, Petr Barák, člen zásahové jednotky 

SDH se nabídnul, že provede průzkum trhu a navrhne zakoupení čerpadla. Vyčištění jímky se 

provede na jaře.  

 

Dotace ze SOB pro příští rok – předpoklad zisku dotace pro příští rok je podobný jako PRV 

JMK, neboť tato dotace je ze stejného zdroje, pokud vyjde, navrhuje starostka využít peníze 

na nový herní prvek na DH u MŠ. 

Návrh usnesení 3/9/2011:          7 - 0 - 1 

ZO schvaluje požádat o dotaci SOB a v případě úspěchu využít na herní prvek na DH u MŠ.  

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-0 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 3/9/2011  
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Odprodej pozemku Přikrylovi, č.p. 91 – místostarosta  provedl šetření na místě samém, 

zjistil, že i při prodeji pozemku by zůstal prostor pro průjezd vozidlem, navrhuje odprodat. 

Pavla Vítová a Milan Fiala navrhuje situaci znovu prošetřit a prověřit, zda by nebylo vhodné 

oddělit část parcely č. 370 („špičku“) a zajistit tak ještě větší prostor pro možný průjezd 

vozidel (více než 3 metry). Místostarosta prověří a na dalším zasedání projednáme. O: 

místostarosta. 

 

Odměny za cyklozávody – vyhotoveno. 

 

Kolaudace chodníků + Zlatá Valcha – Výběr dodavatele pro smlouvu s opcí, který by 

prováděl opravu plochy před Zl. Valchou prozatím neuskutečněn, tzn., že práce proběhnou 

v příštím roce. Dokončení chodníků je třeba potom navázat. Nemá smysl nyní provést úpravu 

chodníků a za rok parkoviště. 

 

Osvětlení vánočního stromu – splněno. Starostka očekává úsporu na platbách za el. energii 

v kapličce a návratnost investice za 2, maximálně 3 roky. 

 

Z dalších schválených návrhů jsou práce postupně realizovány, dle potřeby. 

Rozhlas na Přísadniskách – úkol trvá, O: Karel Vrána. 

 

Ing. Dokoupil: „Ke kontrole úkolů z minulých zasedání bych měl dotaz, jak to vypadá se 

spádováním příkopy podél polní cesty nad lokalitou za školou? Mám pocit, že tento problém 

šel nějak do ztracena a čas utíká. Byla-li nějak řešena reklamace?“ Starostka odpověděla, že 

úkol v žádném případě do ztracena nešel, je to i v závěrech povodňové hlídky, čili není 

možné, aby tato věc byla pominuta. Zatím se však tato záležitost neřešila. Starostka podotkla, 

že problém byl znám již v době kolaudace a převzetí stavby do majetku obce. Proč to nebylo 

řešeno v té době? Ing. Dokoupil tvrdil, že problém minulé ZO řešilo, proběhlo jednání se 

zhotovitelem, nic se však nevyřešilo a po nějaké době byly volby do obecních zastupitelstev a 

proto, je třeba reklamaci řešit, než uběhne záruční doba. Starostka souhlasila s nutností řešení, 

ale znovu zdůraznila, že problém se neodložil nyní, ale dostatečně se jím nezabývalo již 

minulé ZO. Žádný zápis z jednání s dodavatelem nebyl nalezen, starostka se domnívá, že ve 

věci se nejspíš vůbec nejednalo. Ing. Dokoupil odpověděl, že i kdyby se nejednalo, 

upozorňoval na situaci již dříve a nové zastupitelstvo mělo situaci dávno vyřešit. 

 

3. rozpočtové opatření č. 5 

PŘÍJMY 
       

SU AU § pol ÚZ 
schval.  

rozpočet 
uprav.  

rozpočet 
zvýšení + 
snížení - 

důvod 

231 0100 3633 3112       2 497 400,00 prodej plynovodu 

231 0100   4116 33513234     45 900,00 dotace VPP z ESF 

231 0100   4116 33113234     8 100,00 dotace VPP z SR 

231 0100 3745 2111       29 000,00 příjmy z poskytování služ. a výr. 

                  

         

Celkové zvýšení/snížení příjmů 2 580 400,00   

         
VÝDAJE 

       

SU AU § pol ÚZ 
schval.  

rozpočet 
uprav.  

rozpočet 
zvýšení + 
snížení - 

důvod 

231 0100 3412 6121       3 059 900,00 zvýšení výdajů stavba Sport.areál 
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231 0100 3419 6329       65 000,00 příspěvek TJ Sokol 

231 0100 5512 5621       100 000,00 půjčka hasičům 

231 0100 3639 6349     66 -100,00 příspěvek SOB 

231 0100 3113 5321   260 249,8 -20 300,00 dojíždějící žáci 

231 0100 5512 5171 551 100 100 7 100,00 nevyčerpaná dotace r. 2010 

231 0100 3412 6121 341     150 000,00 dotace 

231 0100 3745 5011 33513234     45 900,00 dotace VPP z ESF 

231 0100 3745 5011 33113234     8 100,00 dotace VPP z SR 

231 0100 2212 6121   992,1 695,6 -651 100,00 přesun mezi výdaji 

231 0100 5212 5901       1 000,00 rezerva na krizové události 

231 0100 3639 5192       12 500,00 připojení k distrib. soustavě 

231 0100 3900 5222       1 500,00 výstava zvířectva 

231 0100               

231 0100               

231 0100               

231 0100               

231 0100               

                  

                  

Celkové zvýšení/snížení výdajů 2 779 500,00   

         
FINANCOVÁNÍ 

      

SU AU § pol ÚZ 
schval.  

rozpočet 
uprav.  

rozpočet 
zvýšení + 
snížení - 

důvod 

231 0100   8115       199 100,00 zapojení přebytku hospodaření 

                  

                  

Zvýšení/snížení financování 199 100,00   

 

 

Starostka seznámila přítomné s RO č. 5, ing. Bezděková vznesla dotaz, že v rámci položky – 

krizové události je 1 000,- Kč dost malá částka. Starostka souhlasila, ale vysvětlila, že částka 

není myšlena na pomoc občanům v krizové situaci, nýbrž na, v případě nouze, např. mobilní 

telefon, apod. Dále se ing. Bezděková dotázala na nevyčerpanou dotaci z roku 2010, dle 

paragrafu jde o hasiče. Starostka potvrdila, že dotace na hasičské auto byla jistě vyčerpána 

celá a vyzvala bývalou účetní, zda by měla odpověď na dotaz. Pavla Vítová řekla, že si nic 

takového neuvědomuje. Starostka slíbila, že na příštím zasedání dokonale vysvětlí 

„nevyčerpanou dotaci z roku 2010“ nebo dá vědět mailem. Ing. Dokoupil se ptal na 

fakturovanou částku za výstavbu hřiště oproti nabídkové ceně. Starostka sdělila, že cena byla 

stejná, přesně dle původní nabídky. Vyšší účetní hodnota stavby vznikla schválenými 

vícenáklady při stavbě, již započtenými výdaji na provoz a udržování hřiště. Starostka slíbila 

do příštího zasedání podrobně rozklíčovat náklady na hřiště a dodala, že veškerá dokumentace 

ohledně přípravy a samotné stavby, včetně všech protokolů je volně k nahlédnutí.  

 

Návrh usnesení 4/9/2011:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje rozpočtové oatření č. 5 bez výhrad. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 4/9/2011  
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4. Zápis do kroniky obce 

Starostka vyzvala Pavlu Vítovou, aby přítomné stručně seznámila s obsahem zápisu do 

kroniky obce za rok 2010 (celý zápis do kroniky obdrželi zastupitelé mailem) a zároveň, aby 

popsala způsob zápisu, jak se provádí, čemu podléhá, kdo určuje pravidla zapisování, apod. 

Dále starostka podotkla, že by bylo vhodnější zápis do kroniky obce za uplynulý rok pořídit 

již na jaře následujícího roku a mimo doby provádění zápisu, uchovávat kroniku na obecním 

úřadě. Pavla Vítová, jako kronikářka, popsala způsob zápisu, sdělila, že forma zápisu 

nepodléhá přesným pravidlům, jednotlivé obce si vedou kroniku dle svých tradic. Sdělila, že 

pokračuje ve způsobu zápisu minulých kronikářů, zejména pak paní Hlavinkové. Souhlasila a 

přislíbila po dopsání zápisu uložit kroniku na OÚ. Po té se hlasovalo. 

Návrh usnesení 5/9/2011:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje zápis do kroniky obce za rok 2010 v předloženém znění. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 5/9/2011  

 

5. schválení dodatku ke smlouvě o dodávkách plynu 

JMP nabízí uzavřít dodatek ke smlouvě o dodávkách plynu, předmětem dodatku je garance 

ceny za odebraný plyn po dobu dvou let. Vzhledem ke stále se zvyšujícím cenám energií 

navrhla starostka dodatek uzavřít. Dodatek smlouvy je na dobu neurčitou, garance cen dva 

roky, před vypršením dvou let, je třeba smlouvu znovu zrevidovat. Po tuto dobu nesmí být 

uzavřena nová smlouva s jiným dodavatelem. 

Návrh usnesení 6/9/2011:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje dodatek ke smlouvě o dodávkách plynu a pověřuje starostku jeho podpisem. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 6/9/2011  

 

6. Návrhy zastupitelů do dokumentu „Program obnovy obce“. 

Na předminulém zasedání starostka přiblížila všem přítomným potřebu takového dokumentu, 

nehledě na skutečnost, že je určitě dobré mít představu budoucího rozvoje obce. Vyzvala 

zastupitele, aby si na dnešní zasedání připravili svoje návrhy. Anketa již proběhla ve 

zpravodaji, je ještě k dispozici na OÚ nebo v obchodě, pomalu se odpovědi vrací. 

Předpokládá, že je to ještě krátký čas, a odpovědí bude více. K možnosti vyjádřit svoje návrhy 

se nikdo z přítomných nepřihlásil, jen Milan Fiala podotknul, že směrem na Žďárnou v úseku 

od „uličky k Musilovému č.p. 16“ a dále jsou úzké chodníky, zda by nebylo dobré 

v souvislosti s rekonstrukcí kanalizace uvažovat o jejich rozšíření. Nikdo si nevzpomíná, proč 

se chodníky postavily tak úzké, možná kvůli ušetření financí. Starostka znovu vyzvala 

všechny přítomné, aby vznesli svoje návrhy, alespoň v rozsahu ankety, která vyšla ve 

zpravodaji.  

 

7. Zimní údržba v obci 

Zimní údržba je zajištěna. Stejně jako v loňském roce provede prohrnování místních 

komunikací ZD Skály. Dohoda je již podepsána. Byla zakoupena sněhová fréza, jak starostka 

již informovala mailem, za 35 tis. S frézou zajistí úklid VPP, je řádně proškolen. Dále je 

opravena původní radlice na Vari systém, zajistil místostarosta, tato bude moci být také 

využita při zimní údržbě. 

 

8. Hospodářská činnost v lese 

Po odborné konzultaci s naším lesním hospodářem ing. Ščudlou navrhuje starostka plán těžby 

obecního lesa, jde o část parcely 365/1 (za garáží pro uskladnění materiálu pro TJ Sokol, 
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starší borový porost) a samostatně stojící stromy v mladém porostu v centrální části lesa ve 

Žlebě. K tomu by se vyřešily kůrovcem napadené stromy nad kravínem i ve Žlebě. Odkup 

dřeva zjišťoval pan Hasoň. Pan Hasoň sdělil, že možnost odprodeje dřeva společnosti MP-

lesy je reálná. Milan Fiala podotknul, že by bylo vhodné část dřeva uskladnit pro potřeby 

obce. Zároveň po projednání se správcem i s TOŽP Boskovice navrhuje starostka vyjmout 

z lesního půdního fondu (oba souhlasí) parcelu nebo její část za VH v Borkách. Toto vyjmutí 

je třeba jako refundaci zaplatit (dle odhadu jde asi o 50 tis.), ale z důvodů ochrany nového VH 

se jeví jako správné. Náhradou by se převedly některé parcely ze zemědělského půdního 

fondu na lesní pozemky a zalesnily by se. Jde o parcely kolem obecního lesa nad vodojemem 

na Orlově. Starostka zjistí možnosti dotací na zalesnění, navrhuje také pořešit, alespoň část, 

možných výsadeb brigádnicky třeba v souvislosti s jinými národními akcemi. Ing. Dokoupil, 

zmínil, že zalesňování zmíněných pozemků není novinka, že již bývalé ZO chtělo tyto parcely 

zalesnit. Bohužel se to nepodařilo. Požaduje zajistit dotaci a provést navrhované úkoly, 

dotace, dle jeho názoru, není problém. 

Tím pádem by byla vyřešena i žádost pana Nečase Fr., který požaduje odkoupení 

kůrovcových stromů. Pokud bude respektovat cenu, za kterou bychom dřevo prodávali, 

navrhuje starostka jeho žádosti vyhovět, v opačném případě zamítnout. 

Návrh usnesení 7/9/2011:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje hospodářskou činnost v obecním lese – kácení dle žádosti o povolení kácení a 

prodej dřeva nejvýhodnějším způsobem. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 7/9/2011  

 

Návrh usnesení 8/9/2011:          6 - 0 - 2 

ZO schvaluje vynětí parcely (nebo její části) podél nového víceúčelového hřiště z lesního 

půdního fondu. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-0 fi-1 ví-1 do-0 

Bylo přijato usnesení č. 8/9/2011  

 

9. Různé 

Prodej pozemku pro výstavbu RD – Dvořáčkovi – záměr byl schválen, návrh prodat za 

dohodnutou cenu 110 700,- Kč. Smlouvu si vyhotoví sami, vklad na katastr provedou sami. 

Skutečnosti, že přes pozemek vede vodovodní přivaděč, jsou si vědomi a tuto stavbu budou 

respektovat. Zároveň si jsou vědomi toho, že veškeré inženýrské sítě musejí na pozemek 

přivést na vlastní náklady. 

Návrh usnesení 9/9/2011:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje prodej obecního pozemku p.č. 584 manželům Dvořáčkovým za účelem 

vybudování RD. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 9/9/2011  

 

Dodatek smlouvy Sita - svoz odpadů, poplatek za odpad starostka navrhuje zatím ponechat 

ve výši 400,- Kč, uvidíme, jak se občané postaví ke třídění odpadu, viz. leták, který byl 

zveřejněn. Tetrapacky možno vkládat do plastů. 

 

Cyklozávody v obci v příštím roce – starostka navrhuje zachovat všechny tři závody. 

Kameňák – časovku, hlavní závod MTB a Drtič – maraton. Jedná se o zařazení závodů do 

jednotlivých seriálů a také do seriálu ČS Kolo pro život. Informační schůzka, včetně 

upřesnění termínů jednotlivých závodů bude počátkem února. 
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Návrh usnesení 10/9/2011:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje uspořádat v roce 2012 troje tradiční cyklistické závody. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 10/9/2011  

 

Dotace z JMK na akceschopnost JSDH – navrhuji schválit, podrobnosti dojednáme 

operativně. 

Návrh usnesení 11/9/2011:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje smlouvu o dotaci na akceschopnost JSDH. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 11/9/2011 
 

Možnost požádat o dotaci na připojení knihovny v rámci projektu Clavius Rex – po 

jednání s knihovnou Boskovice je tato možnost. Lze získat i dotaci z MK, částka by se 

pohybovala asi kolem 15.000,- Kč. Prověří starostka. 

Návrh usnesení 12/9/2011:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje připojení naší knihovny na Knihovnu Boskovice, regonální oddělení v rámci 

projektu Clavius Rex. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 12/9/2011 
 

Inventury řádné za rok 2011 – starostka požádala přítomné, aby si promysleli účast na 

inventurách, na příštím zasedání budou navrženy a schváleny HIK i DIK a termíny. 

Předpoklad inventur je mezi svátky. 

 

Starostka navrhuje MŠ zakoupit vánoční dar z rozpočtu obce ve výši 2 990,- Kč. Jedná se 

o malý pingpongový stůl. Využily by ho i děti z družiny, které mají méně možností vyžití. 

Návrh usnesení 13/9/2011:          8 - 0 - 0 

ZO schvaluje zakoupení vánočního daru MŠ – pinpongového ministolku v ceně 2 990,- Kč.  

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-1 ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 13/9/2011  

 

Návrh rozpočtu na rok 2012 je již hotov, po projednání s FV Vám bude zaslán a vyvěšen na 

ÚD. Starostka požádala FV o domluvu na termínu jednání. Vzhledem k době zveřejnění a 

následnému schválení, poprosila o projednání v tomto týdnu. Příští zasedání starostka 

navrhuje 20. nebo 21.12. 2011. Na programu bude především schvalování rozpočtu a plán 

inventarizací. 

 

10. Diskuze  

Ing. Dokoupil připoměl, že rozpočtové opatření bylo téměř ve výši rozpočtu a navrhnul, zda 

by nebylo lepší RO vyvěsit na ÚD. Starostka sdělila, že RO se nezveřejňují, tato skutečnost se 

promítne v závěrečném účtu obce za rok 2011. Totéž potvrdila i Pavla Vítová, jako účetní a 

ing. Bezděková jako předsedkyně finančního výboru. 

Starostka uvedla, že po jednání s dodavatelem stavby na rekonstrukci kanalizace (v rámci 

Dyje II.) započnou práce v Borkách za zahradami a po hrázi a nad kaplí již těsně po novém 

roce (cca 10. 1. 2012). Budou zde pracovat dvě skupiny, přislíbené ukončení těchto etap je 

v dubnu. Následovat bude část v krajské komunikaci. Dokončeno by mělo být všechno do 

října 2012, asfaltovat se budou všechny části dohromady v průběhu září. Občané budou od 

stavební firmy informováni, v některých případech bude s občany jednáno osobně. K 
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dotčeným nemovitostem dostanou občané povolení vjezdu. 

Starostka požádala Václava Hasoně, jako předsedu kontrolního výboru, o zjištění nedoplatků 

na místních poplatcích, zejména za odpady. 

Milan Fiala navrhnul, že by se mohly zveřejnit platby obce za odpady svozovým 

společnostem a kolik obec vybere na poplatcích od občanů. Starostka odpověděla, že toto má 

v plánu a už část informací zveřejnila. 

Václav Hasoň požádal za Honební společenstvo Valchov o dotaci na příští rok ve výši 

10 000,- Kč a zároveň požádal o přesun vyúčtování letošní schválené dotace na příští rok. 

Důvodem je odložení plánovaných činností do roku 2012. Část prostředků by také vložili do 

vybavení klubovny hasičů v rámci partnerství a využívání klubovny i HS. Starostka dodala, že 

dotace na příští rok se budou schvalovat na začátku roku 2012 a bylo by nejlepší podat 

písemnou žádost. 

Václav Hasoň také sdělil, že nemovitost č.p. 61 je na prodej za 1,6 mil. Kč, zda by nestálo za 

úvahu zjistit možnosti odkoupení nemovitosti obcí a následnou revitalizaci na obecní byty. 

Organizace Mikuláše 5.12.2011 v 17.00 hod. u kaple, Mikuláš, čerti – Tomáš Kalik, aparatura 

a stromek Václav Hasoň a Zdeněk Přikryl, rozlévání čaje – Radka Bezděková, Věra 

Vašíčková, balíčky zajistila starostka v místní prodejně, Tomáš Kalik si je vyzvedne. 

Ohňostroj nebude, z důvodů úspor, na Silvestra ohňostroj bude. 

Starostka vyzvala občany k účasti v diskuzi, nikdo další se nepřihlásil.  

 

11. Závěr 

Starostka poděkovala všem za účast a ukončila zasedání ZO Valchov v 21.52 hod. 

 

 

Ve Valchově 6. 12. 2011     Zapsala: ing. Jindřiška Brožová 

 

 

 

Ověřovatelé:  Václav Hasoň, v.r.     

 

 

Milan Fiala, v.r.     otisk úředního razítka 

 

 

 

 

 

 

Ing. Jindřiška Brožová, v.r. 

        starostka obce 


